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معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی:

کنترل کرونا با همکاری مردم محقق شد/ تغییر شیوه نامه های بهداشتی منوط به تصمیم
ستاد ملی کرونا است/ دانشجویان در انتخاب رشته، بومی گزینی را در اولویت قرار دهند/

تقدیر از هیئت رئیسه دانشگاه علوم پزشکی تبریز در برگزاری موفق میز ارتباطات مردمی

معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با اشاره به آخرین وضعیت همه گیری کرونا در سطح

کشور گفت: با رعایت شیوه نامه ها و همکاری که مردم عزیزمان در بحث واکسیناسیون داشتند، الحمدالله توانستیم

کرونا را کنترل کرده و مرگ و میر را به صفر برسانیم.

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تبریز، دکتر یونس پناهی در حاشیه برگزاری میز ارتباطات مردمی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در دانشگاه علوم تبریز،

تغییر شیوه نامه های بهداشتی را منوط به تصمیم ستاد ملی کرونا دانست و اظهار کرد: از هموطنان خواهش می کنم همچنان به واکسیناسیون و رعایت شیوه نامه های بهداشتی

ادامه دهند تا از طریق ستاد ملی کرونا نسبت به ارزیابی شرایط و بررسی مدل کرونا پرداخته شود تا ببینیم مدل اپیدمیولوژی کرونا به چه شرایطی رسیده است؛ که بتوانیم بگوییم

از ایپدمی گذر کرده و به آندمی رسیده ایم .

وی ادامه داد: تغییرات در شیوه نامه های بهداشتی باید توسط ستاد کرونا صورت گیرد و مردم منتظر تصمیم نهایی ستاد ملی کرونا باشند.

وی با اشاره به برپایی میز ارتباطات مردمی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در دانشگاه علوم پزشکی تبریز همزمان با سفر رئیس جمهور گفت: طی دیروز و امروز شاهد

حضور هموطنانمان در این میز بودیم، خوشبختانه شاهد هستیم که درصد قابل توجهی از مشکلات مطرح شده از سوی مراجعه کنندگان قابل حل در سطح استان توسط مسئولین

استانی است اما برخی از مشکلات نیز نیاز به تغییرات اساسی در سطح ملی دارد.

دکتر پناهی گفت: برخی از دانشجویان دوره های روزانه در شهرهای مختلف کشور مشغول تحصیل هستند و تقاضای انتقال دارند از این رواز متقاضیان ادامه تحصیل درخواست

دارم در انتخاب محل تحصیل دقت کافی را داشته و بومی گزینی را در اولویت قرار دهند.

معاون وزیر بهداشت ادامه داد: بحث انتقال دانشجویان را در شورای معاونین نیز در سطح وزارت مطرح خواهم کرد. معتقدم این قوانین نیاز به اصلاح دارد به خصوص در رابطه با

دختر خانم های متاهل و حتی برای آقایان مجرد حضور در کنار خانواده می تواند در کاهش مشکلات، کاهش بار مالی دانشجو و دولت و همچنین کاهش معضلات اجتماعی تاثیر

گذار باشد.

وی گفت: البته در خصوص دانشگاه آزاد اسلامی و دانشگاه های علوم پزشکی که به صورت پردیس اداره می شود، تلاش کنیم دانشجویان در محل زندگی خودشان باشند.

وی با اشاره به سیاست های وزارت بهداشت در راستای افزایش جمعیت گفت: اصرار ما بر جوانی جمعیت و سیاست افزایش جمعیت است و حتما باید وزارت بهداشت با ارائه

تسهیلات، دانشجویان را به سمت تشکیل خانواده و ازدواج سوق دهد و این اتفاق با حضور دانشجویان در محل زندگی خود تقویت خواهد شد.

دکتر پناهی با اشاره به معضل بیکاری و تلاش تمام نهادها برای رفع آن گفت: امسال سال اشتغال آفرینی است و همکاران تا جایی که مقدور است افراد واجد شرایط را در مراکز

تحقیقاتی و شرکت ها بکار بگیرند و افرادی که به سن بازنشستگی رسیده اند بهتر است میدان را برای جوانان آزاد کنند تا همزمان افراد تحصیل کرده و جوان را در ادارت به کار

بگیریم تا ازانتقال افراد توانمند و فرار مغزها جلوگیری کنیم.

وی دربخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به نظم و هماهنگی حاکم بر میز ارتباطات مردمی در تبریز گفت: جا دارد از هیئت رییسه دانشگاه قدردانی کنم چرا که هیئت

رییسه با تمام امکانات در این میز حاضر شده و شرایط و مکان مناسبی برای حضور و پذیرایی مراجعان در نظر گرفته بودند.

وی گفت: مشکلات توسط کارشناسان ثبت شده و به صورت کمی نوشته می شود و تا جایی که مقدور است تصمیم گیری ها جمعی بوده و همکاری قابل توجهی را از طرف هیئت

رییسه دانشگاه شاهد بودیم.

وی افزود: خوشبختانه متولیان بهداشت و درمان استان مصمم به حل مشکلات هستند و از کمک مقام عالی وزارت استفاده می کنیم تا در حد توان در راستای رفع مشکلات قدم

برداریم.
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